
序号Item 宽    度
Width

长    度
Length

1 3M 9M

颜色 数量 单位
金额

（元）
备注

白色 1 套 18,000.00

/ 3 盏 600.00

丽日弧顶篷房（四周
围帘+支架+篷顶）

DMPT3*9/300 18,000.00

照明灯 节能灯85W 200.00

租赁报价/Sales  Price

项目 规格
单价

(元/数量）

DMPT3*9/300 3M 3.3M

技术参数/Specifications

篷  房  规  格
Tent Size

边    高
Eave Height

顶    高
 Ridge Height

主管截面尺寸

 Main Profile Size

项目名称/Project name：北京鸟巢冰雪季 Apple pay

搭建地点/Building site：鸟巢西北通道

搭建时间/Build time：1天

使用时间/Using Period:2月

拆卸时间/dismantling time：1天

手机/Mobile: 手机/Mobile：13811271648

传真/Fax: 传真/Fax: 010-84195030

邮箱/Email: 邮箱/Email:beijing02@liri-tents.cn

联系人/Contact Info: 宋先生 联系人/Contact Info:王深

丽日非标帐篷租赁报价单
Tent Rental Quotation From LIRI

报价单编号/The quotation No.：LIRI171229CZ01BJE 报价日期/Date：2017-12-29

公司名/Company name：康辉国际 业务部/Business Dept.北京分公司
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/ 8 点 4,000.00

/ 27 m² 3,186.00

/ 1 台 3,600.00

烟灰色 27 ㎡ 810.00

30,196.00

/ 2 次 4,000.00

/ 2 次 10,000.00

/ 2 次 2,000.00

46,196.00

4,619.60

46,196.00

50,815.60

42,000.00

固定方式/Fixed Style

1

2

3

围帘

5P空调

全透明

5P柜机

118.00

3,600.00

其他费用

合计

优惠后总价

备注：
1、报价时间至报价之日起有效期7天；

2、此报价不含二次搬运费；

固定方式以具体地形条件为准， 以下三种固定方式供参考：

The fixation of the structure is according to ground situation, please find three fixation as reference：

安装地点为水泥或沥青地面使用膨胀螺丝。

Concrete or asphalt floors installation locations adopt the expansion screw.

安装地点为松软沙地、泥地或草地使用钢钎。

Soft sand, mud or grass ground installation locations adopt steel anchors.

安装地点若为大理石或瓷砖地面使用承重盘。

Marble or ceramic tile ground installation locations adopt the loading system.

不含税价 大写：

含 税 价 大写：

10%增值税费

总计

机械费 叉车 1,000.00

人工费 技术工+民工

运费 往返

2,000.00

5,000.00

小计

固定 配重固定 500.00

地毯 圈绒地毯 30.00
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4

◆篷房采用钢钎固定方式时，请贵方确认地面以下1.2m之内没有电线、电缆、水管等工程设施；

    If the tent is fixed by the steel nail, please confirm that there are no wires, cables, pipes and other facilities under 1.2m ground;

◆请贵方在篷房旁边不超过5米的地方提供4处220V的照明电源（每处间距在50米）；

    Please provide four 220V lighting power within 5m next to the tent. (every distance is 50m.);

付款方式/ Payment Terms

◆定金（总租赁费的80%）：签订合同并收到此预付款后，出租方会为承租方安排以上设备的服务。

    Deposit:80% deposit and signed contract is required to reserve the materials needed for the event.In case of a cancellation by the lessee this amount is non-refundable.
◆租赁余额（总租赁费的20%）：此款项需于活动结束后3日内付至我方银行账户。

    Final payment:The remaining 20% is to reach our bank account no later than 3days after dismantlement.

◆如实际篷房搭建面积增加，则按照100元/平米计算。

  If the actual secure build area of tent of increase,according to RMB 100 yuan/㎡ calculation.

重要信息：

长久固定在水泥地面可采用预埋设施。

Fixed embedded processing can be used in the cement ground for a long time.
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◆产品质量体系TUV认证证书/TUV Certification
    本公司通过ISO9001：2008质量管理体系认证（德国莱茵TUV认证），澳大利亚结构抗风C&S认证证书，篷房从材料、加工工艺、抗风能力、防火性能等安

全、稳定性均达到国际安全标准。（篷布及围帘阻燃标准达到国家B1级、德国DIN4102、欧洲M2级，最大抗风力为8级）

    Our tents are thoroughly confirm to the strictest European and Australia quality standards. Fire retardant, wind resistant and stable, safety is foremost and we nerver
compromise. (the roof cover and sidewlls are flame retardant to DIN4102 B1, M2.)

This quotation is not binding and subject to final confirmation .
此份报价仅供参考，最终价格以签订合同为准

◆钢部件采用钢管热镀锌防锈

    Use steel tube hot-dip galvanized steel parts.

◆玻璃门和玻璃墙采用铝制边框和单层钢化玻璃（厚度：6MM）

    Glass door& wall use single layer toughened glass about 6mm.

◆天花采用米白色涤纶色丁布,克重77g/m2，阻燃达到德国DIN 4102B1,M2标准

    Ceiling liner use white satin 77g/m2 flame retardant to DIN 4102.

◆木地板采用钢构地梁骨架，铝合金边框嵌入式的覆膜夹板

    Floor adopt steel ground beam with aluminium frame polywood panel.

丽日的保障/Guarantee Of Liri

◆丽日公司在篷房搭建、拆卸及使用期间投保了公众责任险。

    LIRI bays public responsibility insurance an during the tents' building and dismantling period.

产品描述/Product Description

◆支架采用高强度铝合金6061/T6
   Frame adopt high reinforced aluminium alloy 6061/T6。

◆高质感的篷顶材料

    篷房屋顶篷布采用白色遮光双面PVC涂层的合成纤维布，经过预拉伸处理，篷布与铝合金支架连接后表面紧绷。此种材料完全隔离紫外线，防水。布料厚度

0.5㎜；克重:850克/㎡；适用温度：-30～+70℃。

    Our roof canvas is made white opaque double PVC-coated polyester textile materials to block-out the sun creating shade. After stretching processing, the tent become
tense when the roof cover connect with the aluminum framework.Fabric thickness 0.5mm,Fabric weight 850g/㎡,Applicable temperature：-30～+70℃。
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